



Stefan S. Schmidt

Deutschland/Germany

Geboren in Marburg. 1978–1986 Studium der Malerei und Graphik an den Hochschulen Kassel (Prof. Kurt Haug), Loughborough (England) und Marburg (Kunstgeschichte, graphische Techniken). Seit 1979 Einzel- und Gruppenausstellungen im In- und Ausland, Teilnahme an verschiedenen Kunstmessen, 2010 an der "Art Karlsruhe". Lebt und arbeitet in Marburg. Preise und Auszeichnungen: 1990 Europapreis für Malerei der Stadt Ostende, Belgien (Dritter Preis); 1991 Premio Agazzi, Bergamo, Italien (Sonderpreis für Aquarell); 1992 Preisträger der Marielies-Hess-Stiftung, Frankfurt; 2004 / 2006 Preisträger der Internationalen Biennale der Zeichnung, Pilsen, Tschechische Republik. www.stefan-s-schmidt.de

Born 1958 in Marburg, Germany. 1978–1986 studied painting and graphics at the colleges in Kassel/D (Prof. Kurt Haug), Loughborough/UK and Marburg/D (history of art, graphic techniques). Since 1979 solo and group exhibitions in Germany and abroad. Participation at various art fairs, e.g. 2010 "Art Karlsruhe". Lives and works in Marburg. Prizes and awards: 1990 Europa prize for painting from the city of Ostende (B) (3rd prize); 1991 Premio Agazzi, Bergamo (IT) (special prize for water colour); 1992 prize winner of the Marielies Hess Foundation, Frankfurt (D); 2004 / 2006 prize winner of the International Biennial of Painting, Pilsen (CZ). www.stefan-s-schmidt.de



Grüner Sessel und Auberginen, 2011, Öl auf Leinwand, 85x98 cm
Green Armchair and Aubergines, 2011, oil on canvas, 85x98 cm